
Zápis z valné hromady UNIE RODIČŮ a vedení školy při ZŠ s RVPPP Buzulucká 392, 
Teplice 

konané dne 09.01.2024 
 
Přítomni:  
za výbor UNIE rodičů: Simona Chan – předseda 

Petr Kovář (zapsaný předseda) 
    Kamila Poftová - pokladní 
zástupci jednotlivých tříd-rodiče žáků: viz. prezenční listina 
za ZŠ s RVPPP Buzulucká Teplice:  
Bc. Mgr. Milena Hodková, ředitelka 
Mgr. Hrubá, zástupce pro 2.-5 třídu 
Mgr. Janovská – školní družina, zástupkyně pro 1.třídy 
Mgr. Baborová – zástupce pro 6. až 9. třídy 
 
Program: 
 
1/ Zpráva ředitelky školy - Bc. Mgr. Milena Hodková, ředitelka 
seznámení přítomných s aktivitami školy a s výsledky některých soutěží, kterých se žáci 
školy zúčastnili ve školním roce 2022/2023 (celkový přehled je uveden ve výroční zprávě 
školy, která se zpracovává každý rok), seznámení s hospodařením školy  
seznámení s dalšími plány modernizace školy a úprav 

 
2/ Zpráva o hospodaření SR – stav finančních prostředků – přehled čerpání požadavků  
Kamila Poftová – pokladník 
seznámení přítomných s přehledem výdajů z finančních prostředků UNIE rodičů za školní 
rok 2022/2023  
předložení účetnictví formou excel.vyúčtování a všech účetních dokladů 
3/ Změna stanov SR – předložení návrhu změn, jejich schválení 
Simona Chan – předseda 
předložení návrhu změn stanov spolku (předem prodiskutováno s K. Poftovou, P. Kovářem a 
vedením školy) 
diskuse k navrhovaným změnám a dosavadnímu fungování spolku, dodržování stanov 
dohoda návrh změn bude zaslán na e-mailovu adresu rodičů, kteří jí zašlou na adresu 
spolku, která byla sdělena a zveřejněna na webových stránkách školy, v sekci Unie rodičů 
předseda zpracuje přehled všech připomínek a zašle zpět 
změna stanov nebyla odsouhlasena  
4/ Diskuze o funkci spolku, placení příspěvků - (způsob úhrady doplnit o možnost 
platby bankovním převodem?) 
projednání návrh založení bankovního účtu pro zasílání příspěvků nebo pouze pro jejich 
vkladu na něj 
zvážení výhod a nevýhod – dle pokladnice není možné včas zajistit potřebnou hotovost, 
reakční doba by se prodloužila 
Hlasování - přítomno 30 osob 
ANO  - 2x 
NE  - 27x 
ZDRŽEL SE - 1x 

 
5/Volná diskuze – připomínky, náměty k fungování školy, školní družiny, jídelny atd. 
připomínka o zaslání emailové adresy a připomínek ke změnám stanov spolku 
p. Vokáč – dotazy k situaci ve třídě 2.A  
diskuse na téma ochrany školy a žáků - nastavení opatření s ohledem na situaci v nedávné 
době (střelba na vysoké škole v Praze) 
 
 
 
 
 
Zapsala dne 09.01.2024 Simona Chan 


